
PROTOKOLL vid sammanträde med Djurgårdens 
Idrottsförenings Överstyrelse 
den 9.11.1953 på Stadion.

NÄRVARANDE: Nordlund, Rinman, Eckerbrandt, Norén
FÖRHINDRADE NÄRVARA: Dunér, Liliequist, Carlsson

$ 1.

Vice ordföranden förklarade samnanträdet öppnat.

$ 2.

Norén lämnade rapport från Boxningssektionens tävlingar i Eriksdalshallen 
tillsammans med Årsta Boxningsklubb, fredagen den 6.11. Tävlingarna hade besökts 
av 1.614 betalande personer, vilket torde innebära att tävlingsarrangementet går 
ungefär jämnt ihop ekonomiskt. Arrangementen voro bra och Boxningssektionens sty
relse hade nedlagt ett berömvärt arbete, trots alla motigheter.

$ 3.

Beslöts att hos Bordtennissektionen efterlysa rapport från tävlingsarrange
ment i Eriksdalshallen 31.10.-1.11.1953. Dylik rapport skall enligt stadgarna 
vara Överstyrelsen tillhanda senast 8 dagar efter tävlingarna. Norén erhöll i 
uppdrag att kontakta sektionsstyrelsen och infordra rapport till nästa samman
träde den 16.11. Samtidigt skulle han införskaffa uppgift om vem som betalade 
omkostnaderna för 1:sta pris vid nämnda tävlingar, en flygresa till Paris.

$ 4.

Rinman meddelade, att Fotbollsektionen önskade ett sammanträde med ÖS och 
Bandysektionens styrelse för att dryfta en eventuell nedskärning av anslaget till 
Bandysektionen. Beslöts att kalla nämnda sektionsstyrelser till måndagen den 16.11. 
kl 1800. Eckerbrandt skulle kalla Bandysektionen och Rinman Fotbollsektionen.

$ 5.

Rinman meddelade, att han uppringts av Tage Ericsson i IPK, som på uppdrag 
av Birger Malm kallade representanter för DIF till sammanträde med Stockholms 
Stads Idrottsstyrelse onsdagen den 11.11.1953 Hantverkaregatan 3 kl 1730. Beslöts, 
att 2.11 utsedd kommitté /Nordlund, Rinman, Norén/ skulle närvara 
vid detta sammanträde. Efter beslutet uppstod livlig diskussion, vid vilket upp
drogs i stora drag linjerna efter vilka kommittén skulle framföra Föreningens 
anspråk och synpunkter.

$ 6.

Eckerbrandt föreslog, att Överstyrelsen skulle sammanträda före i $ 4 omnämnt 
sammanträde för att fatta en principståndpunkt. Förslaget avslogs med motivering, 
att diskussionen vid sammanträdet torde giva tillräckligt goda riktlinjer för frå
gans bedömande.

$ 7.

Vice ordföranden förklarade sammanträdet avslutat.


